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GEMEENTE 
Raad j Besluitenlijst ZEVEN AR 
Van de openbare vergadering van de RAAD van de gemeente Zevenaar op 27 februari 2019.

Aanwezig 
Voorzitter: van Riswijk (burgemeester)
Commissiegriffier: E.lVl.Geldorp (raadsgriffier)
Leden: Lokaal belang: Albers, Boekhorst, Buil,

JJ. Du Croix, van Essen, Ok, Putman, Riswick~
Keultjes en Staring;

W.J.lVl. van Dinther, Evers, Jansen, de Nooij,
Visser, Voetdijk-ten Have en Kleinherenbrink;

Jansen, lVl.R.A.Lap en Niebuur-Sluiter;
Teunissen;

van der Schaft en van der Velden;
Pollmann;

Sociaal Zevenaar: Freriks;
GroenLinks: Kagei.

Collegeleden: BM. Elfrink, C.lVl. Koers-de Graaf, van Loon, van Dellen,
Winters 

Overige aanwezigen:
Afwezig met kennisgeving: llhan; Vos.

Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 en heet eenieder welkom.
Er zijn berichten van verhindering ontvangen van de heer Vos en mevrouw llhan.

Vaststellen agenda 

De agenda Wordt ongewijzigd vastgesteld.

Vragenuur 

3a. Beantwoorden schriftelijke vragen door het college 

De fractie van de PvdA heeft vragen gesteld over bestemming locatie Vestersbos Zevenaar.
De portefeuillehouder licht naar aanleiding van de vragen toe dat er een krediet beschikbaar is voor een 
nieuwe bestemming voor een structurele invulling van de locatie. Mogelijkheden zijn inzet woningbouw,
maar de locatie wordt ook meegenomen in het proces van het nieuwe IHP. Ook wordt in de ontwikkeling 
de wateroverlast en mogelijkheden voor klimaatadaptatie meegenomen. De visie van het college is 
invulling geven aan klimaatadaptatie voor de buurt en in principe wordt de locatie met woningbouw 
ingevuld. Vanwege de ontwikkeling van het nieuwe lHP wordt nu een pas op de plaats gemaakt.
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Naar aanleiding van de beantwoording vraagt de fractie van de VVD of er wordt toegezegd dat er een 
voorstel komt voor Vestersbos?
De portefeuillehouder geeft aan dat er aansluiting wordt gezocht bii het nieuwe IHP, dat wordt in 2010 

verwacht. Hii zegt daarbii toe binnenkort een nauwgezette planning voor de ontwikkeling van de locatie 
Vestersbos toe te sturen aan de raad.

De fractie van GroenLinks heeft vragen gesteld over werkzaamheden Zonnemaat 
De portefeuillehouder geeft aan dat de werkzaamheden in de wijk zonnemaat in vierfasen zijn geknipt 
waarbij aan de laatste fase is begonnen. Dit leverttijdelijke overlast op, wat noodzakelijk is, omdat er 
begonnen wordt met asfaltering. De werkzaamheden lopen volgens planning, als dat zo blijft zijn deze 
gereed injuni 2019. De aannemer wordt geattendeerd op de wijze van opslaan van materiaal.
Naar aanleiding van aanvullende vragen geeft de portefeuillehouder aan dat het duidelijk was dat dit lang 
zou duren. ln elke fase zijn de inwoners en een klankbordgroep betrokken. Het overlast wordt tot zover 
mogelijk tot een minimum beperkt.

De fractie van GroenLinks heeft vragen gesteld over de nieuwe subsidieverordening 
De portefeuillehouder geeft aan dat de verwachting is dat de nieuwe verordening injuni/juli wordt 
voorgelegd ter besluitvorming aan de raad. Het onderwerp komt ook nog terug in een informatieavond.
De datum 1 april, de deadline waarop aanvragen binnen moeten zijn, wordt doorgeschoven tot de nieuwe 
verordening is aangenomen. Daarover wordt gecommuniceerd met (mogelijke) aanvragers.

De fractie van GroenLinks heeft vragen gesteld over HAL 12.

De portefeuillehouder geeft aan dat de bibliotheek zoals gepland per april haar intrek neemt in Hal 12. De 
planning van de bibliotheek is scherp, maar de aannemer geeft aan deze te halen. lnherent aan eerdere 
inhuizing ten opzichte van de totale oplevering is dat hier en daar noodoplossingen getroffen moeten 

worden. Communicatie over parkeren verloopt via Kunstwerk. Hierover vindt uiteraard afstemming 
plaats tussen Kunstwerk en de gemeente. De gemeente faciliteert en onderhoudt de parkeerplaats en er 

zijn borden aangebracht voor wie de parkeerplaats is bedoeld. Oplevering van het overige deel van Hal 12 

staat gepland voor na de zomer. Per september nemen de overige partners hun intrek in Hal 12.

Er worden aanvullende vragen gesteld over de bereikbaarheid van de parkeerplaats,waarop de 
portefeuillehouder toelicht dat zolang de huidige spoorovergang bestaat,er geen ontsluiting aan de kant 
van Hal12 zal komen.

De fractie van GroenLinks heeft vragen gesteld over ontgassen binnenvaartschepen 
De portefeuillehouder licht toe dat de situatie al eerder aan bod is geweest in de raad,waar zijn 
voorganger op verschillende plekken de problematiek aan de orde heeft gesteld. Ondanks de stappen 
naar handhaving van de provincie gebeurde dit blijkbaar nog steeds. De provincie heeft direct actie 
ondernomen waarin ze nogmaals de stappen die zij hebben genomen benoemen,de minister wordt 
gewezen op de handhaving in deze regio.

De fractie van Lokaal Belang heeft vragen gesteld over de Rib Gelderse zienswijze Lelystad Airport 
De portefeuillehouder is van mening dat in de zienswijze van de provincie Gelderland de Zevenaarse 
vraagstukken en belangen voldoende zijn geborgd. Daarmee zouden voor de Liemerse gemeenten de 
vliegroutes in het huidige voorstel gehandhaafd blijven. Het betreft dan vliegroutes van meer dan 5000 
voet boven dit gebied, waarmee er geen sprake is van overlast. Vanwege het feit dat de zienswijze van de 
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provincie aansluit bij de Zevenaarse belangen, is er geen eigen zienswijze ingediend door de gemeente.

De fractie van het CDA en de SP stellen aanvullende vragen over wat de definitie is van een laagvliegroute 
en of in de definitie van overlast bij vliegroutes van 5ooo voet boven het gebied alleen gesproken Wordt 
over geluid of dat zaken als ultrafijnstof hier ook in mee worden genomen. Er wordt toegezegd dat deze 
beantwoording schriftelijk wordt aangeleverd.

De fractie van het CDA heeft vragen gesteld over grondwater en Woningverzakkingen 
De portefeuillehouder licht toe dat het grondwaterpeil nog niet is hersteld van de droogte van afgelopen 
zomer. Water moet nu langer vast worden gehouden, het waterschap neemt hiervoor maatregelen.
Met het waterschap zijn verschillende overlegstructuren ingesteld. Er zijn nog geen plannen voor een 
vervolgbijeenkomst naar aanleiding van de bijeenkomst eerder deze maand. Er wordt in Liemers verband 
met het waterschap een stresstest klimaat uitgevoerd. Nadat knelpunten inzichtelijk zijn, worden 
mogelijke oplossingen verkend. De gemeente neemt deel aan operatie steenbreek,waarmee mensen 
worden gestimuleerd hun eigen tuin groener te maken.

GroenLinks vraagt naar aanleiding van de beantwoording of het college bekend is met het fonds 
duurzaam funderingsherstel, welke leningen verstrekken aan huiseigenaren om problematiek met 
verzakkingen op te kunnen lossen.

College geeft aan dat ze bekend zijn met het fonds en gesprekken hebben gevoerd hierover. Probleem is 
dat er stringente voorwaarden zijn om in aanmerking te komen, tijdens de bijeenkomst is gevraagd ofer 
mensen zijn die denken dat ze voor het fonds in aanmerking zouden komen,er zijn geen signalen dat dit 
het geval is.

De fractie van de SP stelt mondelinge vragen 
De fractie van de SP stelt kennis te hebben genomen van een krantenartikel over tekorten op de 
jeugdzorg welke stelt dat er een inventarisatie is geweest onder Gelderse gemeentes die ernstige 
tekorten hebben die niet gedekt kunnen worden uit de resen/es. Het krantenartikel stelt dat de gemeente 
Zevenaar een van de gemeenten is waar de tekorten niet gedekt kunnen worden uit de reserves. De SP 
vraagt of de portefeuillehouder daar een update over kan geven.

De portefeuillehouder geeft aan dat het college het artikel heeft gelezen met enige verwondering. De 
situatie is toegelicht in een raadsinformatiebriefeind 2018. De conclusie die de provincie trekt zijn niet 
die van het college, de reserves zijn groot genoeg om het tekort op te vangen. Verwachting dat in 
mei/juni na de meicirculaire,weten hoe de kadernota eruit gaat zien. Het college geeft aan, zo zorgelijk 
als de krant het schetst is de situatie niet.

De fracties van Sociaal Zevenaar oppert om de commissie Samenleving van 19 maart toch door te laten 
gaan vanwege de zorgen rondom de financiën in dejeugdzorg.

Mededelingen college 
De portefeuillehouder geeften aanzien van Favoriet aan dat er een gesprek is geweest met de 
accountant over het rapport, welke het college vanmiddag heeft ingezien. De uitwerking van het 
accountantsrapport over Favoriet FM komt via een Raadsinformatiebrief naar de raad. Vandaag hebben 
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gemeenten het rapport besproken.De conclusie is dat schriftelijk vastgelegde afspraken over inzet,
facturatie en verantwoording tussen Favoriet FiVl en Goldstar studio's ontbreekt. Het college beoordeelt 
de constructie als niet transparant en dit geeft onvoldoende vertrouwen. Het huidige bestuur zal zijn 
taken overdragen als er een goede overgang is naar een nieuw bestuur. Er is een gesprek gepland met de 
gemeente, het huidige bestuur en mogelijke opvolgers, welke waarschijnlijk zal plaatsvinden op 14 
maart.

Wijze van afdoening van de ingekomen stukken 
De lijst ingekomen stukken wordt vastgesteld.

Vaststellen besluitenlijst van de vorige vergadering 

De raad stelt de besluitenlijst van de vergadering van 3ojanuari 2019 ongewijzigd vast.

Raadsvoorstel inzake Onderwijshuisvesting Platanenlaan (21181307753)

Raad 
Er zijn twee amendementen op het raadsvoorstel ingediend, de fracties van de PvdA,SP en GroenLinks 
hebben het amendement beschikbaar stellen extra bijdrage onderwijshuisvesting Platanenlaan 
ingediend. De fractie van de PvdA licht toe dat zij dit amendement hebben ingediend vanwege het feit 
dat de gemeente misschien wel in het recht staat de extra bijdrage niet toe te kennen,maar dat de 
opvatting is dat er morgen gebouwd moet kunnen worden en dat dit de enige mogelijkheid is om dat te 
bereiken. De fractie van Sociaal Zevenaar dient het amendement verdelen extra bijdrage in. De indiener 
licht toe dat het doel van het amendement is een brug te slaan tussen LiemersNovum en de gemeente.

De raad debatteert over de twee amendementen en het voorstel, waarbij onder meer wordt gesproken 
over het gelopen proces en de geschiedenis van het dossier,de relatie tussen de gemeente en het 
schoolbestuur,het wel of niet toekennen van het extra budget en hoe nu verder. Een aantal fracties roept 
het schoolbestuur op om nu te gaan bouwen en de verantwoordelijkheid te nemen.

Besluit 
De fractie van de PvdA verzoekt om een hoofdelijke stemming op de amendementen en het voorstel.

Het amendement beschikbaar stellen extra bijdrage onderwijshuisvesting Platanenlaan wordt 
verworpen na een hoofdelijke stemming met acht stemmen voor en 17 stemmen tegen.

hebben gestemd de leden: Van der Schaft; Van der Velden; Jansen; Lap; Niebuur-Sluiter; Freriks;
Kagei en Pollmann.
Tegen hebben gestemd de leden: Ok; Staring; Kleinherenbrink;Visser; Jansen; Van Dinther; De Nooij;
Buil;Boekhorst;Riswick-Keultjes; Putman; Van Essen;Teunissen; Evers; Du Croix; Voetdijk-ten Have en 
Albers.

Het amendement verdelen extra bijdrage wordt verworpen na een hoofdelijke stemming met acht 
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stemmen voor en 17 stemmen tegen.
hebben gestemd de leden: Van der Schaft; Van der Velden;Nl. Jansen; Lap; Niebuur-Sluiter; Freriks;

Kagei en Pollmann.
Tegen hebben gestemd de leden: Ok; Staring; Kleinherenbrink;Visser; Jansen;Van Dinther; De Nooij;
Buil; Boekhorst;Riswick-Keultjes;Putman; Van Essen;Teunissen; Evers; Du Croix; Voetdijk-ten Have en 
Albers.

Het raadsvoorstel inzake Onderwijshuisvesting Platanenlaan Wordt aangenomen na een hoofdelijke 
stemming met 19 stemmen voor en zes stemmen tegen.

hebben gestemd de leden: Van der Schaft;Van der Velden;Ok; Staring; Kleinherenbrink;Visser;
Jansen;Van Dinther; De Nooij; Buil;Boekhorst;Riswick-Keultjes; Putman; Van Essen;Teunissen;Evers;
Du Croix; Voetdijk~ten Have en Albers.
Tegen hebben gestemd de leden: lVl.Jansen; Lap; Niebuur-Sluiter; Freriks;Kagei en Pollmann.

Afgeven ontwerp verklaring van geen bedenkingen omgevingsvergunning woonfunctie 
Lentemorgen 122, Zevenaar (21181297304)

Raad 
De fracties delen hun standpunten ten aanzien van het wel of niet af Willen geven van een 
ontwerpverklaring van geen bedenkingen. Er Wordt gediscussieerd over de vraag of er vanuit een 
goede ruimtelijke ordening gronden zijn om de ontwerp verklaring al dan niet te weigeren. Er wordt 
door verschillende fracties benadrukt dat het afgeven van de ontwerpverklaring omwonenden in staat 
zal stellen zienswijzen in te dienen. De fracties benadrukken dat het een lastig proces is geweest waar 
weinig zicht op is geweest. Er wordt gevraagd ofer in de toekomst meer van deze ontwerp 
verklaringen door de raad moeten worden verleend en of het college de raad hier in het vervolg eerder 
in zal betrekken.

College 
De portefeuillehouder geeft aan niet te kunnen zeggen ofer in de toekomst nog nieuwe ontwerp 
verklaringen van geen bedenkingen aan de raad moeten worden gevraagd. Met de invoering van de 
omgevingswet zal deze procedure uit de wet verdwijnen. De portefeuillehouder geeft aan dat als het 
college aanvragen ontvangt waarvoor een ontwerp verklaring van geen bedenkingen nodig is van de 
raad,deze aanvragen in het vervolg direct aan de raad zullen worden gestuurd. Het interne proces is 
hierop aangepast.

Besluit 
De fractie van het CDA verzoekt om een hoofdelijke stemming, het fractiestandpunt wordt niet door 
alle leden gedeeld.

De raad besluit na een hoofdelijke stemming van 19 stemmen voor en zes stemmen tegen een 
ontwerpverklaring van geen bedenkingen te verlenen ten aanzien van de omgevingsvergunning 
woonfunctie Lentemorgen 122, Zevenaar.

hebben gestemd de leden: Ok; Staring; Kleinherenbrink; Jansen;Van Dinther; De Nooij; Buil;
Boekhorst;Riswick-Keultjes; Putman; Van Essen;Teunissen;Evers; Du Croix; Voetdijk; Freriks;Albers;
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Kagei en Pollmann.
Tegen hebben gestemd de leden: Van der Schaft;Van der Velden,I Visser; lVl.Jansen; Lap; Niebuur-
Sluiter.

Afgeven ontwerp verklaring van geen bedenkingen Stationsplein 13, Zevenaar (21161261695)

Raad 
De fracties delen hun standpunt ten aanzien van het al dan niet willen afgeven van een ontwerpverklaring 
van geen bedenkingen. Meerdere fracties geven aan in de ruimtelijke ordening voldoende gronden te zien 
om de ontwerpverklaring niet af te geven. Het college wordt gevraagd de indiener in overleg te laten 
gaan met de omwonenden.

Besluit 
De raad besluit een ontwerp verklaring van geen bedenkingen afte geven voor Stationsplein 13,
Zevenaar. Voor hebben gestemd de fracties van het CDA (met uitzondering van lid Visser), de VVD,
Lokaal Belang en de SP tegen hebben gestemd de fractie van de PvdA,Sociaal Zevenaar, D66,
GroenLinks en lid Visser 

HAMERSTUK Beleidsnota armoede en schuldhulpverlening (21181321460)

Het voorstel wordt met algemene stemmen (25 stemmen voor) aangenomen.

HAMERSTUK Raadsvoorstel Wijziging Gemeenschappelijke Regeling Omgevingsdienst Regio 
Arnhem (21181321348)

Het voorstel wordt met algemene stemmen (25 stemmen voor) aangenomen.

10. HAMERSTUK Raadsvoorstel eerste wijziging legesverordening 2019 (21181321349)

Het voorstel wordt met algemene stemmen (25 stemmen voor) aangenomen.

11. HAMERSTUK Raadsvoorstel aanpassen Reglement van Orde (21191322982)

Het voorstel wordt met algemene stemmen (25 stemmen voor) aangenomen.

12. Moties vreemd aan de orde van de dag 

De fractie van de SP heeft de motie melding Commissariaat voor de Media opnieuw ingediend.
Naar aanleiding van de mededeling die de portefeuillehouder aan het begin van de vergadering van 
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inzake Favoriet FlVl heeft gedaan, licht de heer van der Schaft toe dat wat hem betreft gedurende het 
proces niet optimaal is gecommuniceerd door het college. De fractie wil op tijd en goed geinformeerd 
zijn. Ook geeft de fractie aan te hopen en verwachten dat deze Week nog het nieuwe bestuur kan 
aantreden en verzoekt de portefeuillehouder om dit mogelijk te maken.

De fractie van de SP geeft aan de motie aan te Willen houden tot de volgende vergadering.

De fractie van Sociaal Zevenaar heeft de motie uitlezen chips van huisdieren ingediend.
Er wordt naar aanleiding van de motie door een aantal fracties opgemerkt dat bijvoorbeeld dierenartsen 
en dierenambulance beschikken over de gevraagde apparatuur. Ook wordt door de fractie van de SP 
gesuggereerd dat dit wellicht beter te regelen is als onderdeel van een dierenwelzijnsnota.

De fractie van Sociaal Zevenaar geeft aan de motie voorlopig aan te willen houden.

13. Sluiting 

De voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering om 22.31 uur.

Vastgesty din de raadsvergadering van 3 april 2019.
,Ni/fl 

De voorzitter,
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